
20 let juda v Šiški

20 mojstrov
Šiškarji se lahko pohvalimo, da smo na po-

dročju telesne kulture dosegli lepe uspehe.
Nemajhna zasluga za te uspehe pa g,e ned-
vomno TVD Partizanu Spodnja Šiška. društvu
z dolgoletno tradicijo, ki je ime Šiške poneslo
daleč prek meja Slovenije. Kdo ne pozna od-
ličnih gimnastičark, judoistov in nenazadnje ši-
roke razvejanosti rekreacije za mlajše in sta-
rejše. Društvo je številno, skoraj tisoč nas je
že, toda za še večjo množičnost nam manjka
prostorov, zato se z upanjem oziramo k novi
telovadnici, ki bo, kakor so nam obljubili, kmalu
pripravljena, da sprejme prve športnike in
športnice.

Prav bi bilo.da ob 20-letnici JUDO sekcije, ki
deluje v okviru TVD Partizan Spodnja Šiška,
spregovorimo nekaj besed tudi o fantih in de-
kletih v belih oblekah — kimonih.

Lahko bi govorili o težavah. ki so spremljale
našo sekcijo, o tem, kako smo prezebali tedaj,
ko še ni bilo centralne kurjave, o starih obrab-
Ijenih blazinah, ki smo jih zamenjali z novimi, o
denarju, ki ga je vedno primanjkovalo, tako da
so si tekmovalci včasih tudi sami plačevali pot
na tekmovanja. Lahko bi govorili tudi o zagna-
nosti Ijudi, ki delujejo v društvu, o brezmejni
predanosti društvu in o amaterizmu, ki je v
športu v svetu vse bolj redek pojav.

Če govorimo o judo sekciji TVD Partizan
Šiška. ne moremo mimo dveh imen, ki pome-
nita začetek juda v Siški: glavni trener in nosi-
lec 5 DAN pasu, Slavko Božič in žal prerano
umrli Milan Jošt.

V judb sekciji se je v 20 letih zvrstilo skdraj
2000 tekmovalcev in tekmovalk. od tega siiih
je več kot 20 pridobilo naslov mojstra juda. Ce
bi hoteli našteti vse uspehe. ki so jih dosegli
naši tekmovalci, bi porabili preveč prostora,
omeniti pa moramo vsaj tiste, ki so se z najpo-
membnejših tekmovanj — državnih prvenstev
— vračali z odličji:

Dušan Dimovski, Esa Smlatič, Milan Hoče-
var. Miha Vidmar. Aleš Planina, Peter Levič,
Aleš Kovač in drugi.

Lanskoletno tekmovalno sezono smo kon-
čali na osmem mestu med 33 klubi v točkova-
nju za slovenski pokal. Letos pričakujemo
boljšo uvrstitev, kajti iz JLA so se vrnili naši
glavni tekmovalci: Skubic, Dimovski, Kovač in
Pangršič. ki bodo nedvomnoposegali po višjih
mestih na republiških tekmovanjih. Poleg mla-
dincev in članov, teh je okoli 30, ki tvorijo ogro-
dje judo sekcije, pa nismo zanemarili dela z
mladimi pionirji in pionirkami, kajti zavedamo .
se, da bodo prav ti nekoč posegali po mestih.
ki jih sedaj dosegajo njihovi starejši vzomiki.

Vsako sezono se v našo sekcijo vključi do
40 začetnikov. Po letu dni treniranja. ki pred-
stavlja nekakšno osnovno šolo juda, se spoz-
najo z osnovami juda, se srečajo s prvimi tek-
movanji ter preidejo v nadaljevalni tečaj.
Razen za čimboljšo tekmovalno pripravljenost
pa skrbimo tudi na izgradnjo osebnosti tekmo-
valca-judoista. Zmotno bi bilo mišljenje, da je
judo nasilen šport, pri katerem se učimo samo
pretepanja — tako mišljenje lahko prevladuje
lepri Ijudeh, ki še nikoli niso stopili v dvorano in
ki poznajo judo (oz. ne poznajo) le iz cenenih
hongkonških filmov. V japonščini pomeni judo
»nežen način« in je vse kaj drugega kot zgolj
pretepanje. To je sistem psihofizične vzgoje,
zgrajen na znanstveni osnovi.

Človek si pri judu pridobi samozavest, zau-
panje vase in v svoje sposobnosti. to mu po-
maga pri kontaktiranju z drugimi Ijudmi in s
svetom. ki ga obdaja.
• Na koncu bi povabili vse tiste, ki jih zanima

judo, naj se oglasijo pri nas v Šercerjevem
domu. Drenikova 32. Vedno boste dobrodošli,
radi vam bomo odgovorili na vsa vprašanja, ki
vas bodo zanimala. _ . _. .
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